
1 
 

Protokół Nr 57/22 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego, które 

odbyło się 22 września 2022 r. w trybie zdalnym z sali 202 Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Świętokrzyskiego w Kielcach, w godzinach 08.35-09.55. 

 

Zawiadomienie o posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Posiedzenie prowadziła Pani Magdalena Zieleń, Przewodnicząca Komisji Budżetu  

i Finansów.  

 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji oraz zaproszeni goście. 

 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Komisja przyjęła do realizacji następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2022-2040, w tym o przebiegu realizacji 

przedsięwzięć za I półrocze 2022 roku. 

3. Zaopiniowanie informacji o przebiegu wykonania Budżetu Województwa 

Świętokrzyskiego za I półrocze 2022 roku.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2022 – 2040. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa 

na 2022 rok. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze 

przetargu, nieruchomości stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, 

położonej w gminie Bałtów, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie 

Bałtów, jako działka nr 858/5 o pow. 0,0212 ha. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz 

Województwa Świętokrzyskiego, w drodze umów sprzedaży, nieruchomości 

położonych w gminie Zagnańsk, w obrębach Gruszka i Zachełmie. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów 

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego w transporcie 

drogowym w roku 2023. 
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9. Sprawy różne. 

 

Materiały do pkt. 2-8 stanowią załączniki do akt LI sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego. 

 

Przebieg posiedzenia 

Ad 2-3. 

Pani Maria Fidzińska-Dziurzyńska, Skarbnik Województwa przedstawiła informacje o: 

- kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 

2022-2040, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za I półrocze 2022 roku, 

- przebiegu wykonania Budżetu Województwa Świętokrzyskiego za I półrocze 2022 roku. 

 

Głos w dyskusji zabrał Wiceprzewodniczący Sejmiku Marek Strzała, który przedstawił 

swoje konkluzje na temat omówionych Informacji. 

 

Komisja Budżetu i Finansów 6 głosami „za” i 2 głosami „wstrzymującymi się” pozytywnie 

zaopiniowała informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa 

Świętokrzyskiego na lata 2022-2040, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za I półrocze 

2022 roku (Opinia Nr 260/22 stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

 

Komisja Budżetu i Finansów 6 głosami „za” i 2 głosami „wstrzymującymi się” pozytywnie 

zaopiniowała informację o przebiegu wykonania Budżetu Województwa Świętokrzyskiego  

za I półrocze 2022 roku (Opinia Nr 261/22 stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

Imienne wykazy powyższych głosowań stanowią załączniki nr 5-6 do protokołu. 

Ad 4-5. 

Pani Maria Fidzińska-Dziurzyńska, Skarbnik Województwa przedstawiła projekty uchwał 

w sprawie: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2022 – 

2040, 

- zmian w budżecie województwa na 2022 rok. 

Głosów w dyskusji nie było. 
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Komisja Budżetu i Finansów 6 głosami „za” i 2 głosami „wstrzymującymi się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2022 – 2040 (Opinia Nr 263/22 stanowi załącznik  

nr 7 do protokołu). 

 

Komisja Budżetu i Finansów 6 głosami „za” i 2 głosami „wstrzymującymi się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2022 rok (Opinia 

Nr 262/22 stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

Imienne wykazy powyższych głosowań stanowią załączniki nr 9-10 do protokołu. 

Ad 6.  

Pan Rafał Kosiński, Dyrektor Departamentu Nieruchomości, Geodezji i Planowania 

przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze przetargu, 

nieruchomości stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, położonej w gminie 

Bałtów, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie Bałtów, jako działka nr 858/5 

o pow. 0,0212 ha. 

Głos w dyskusji zabrali: 

Wiceprzewodniczący Komisji Arkadiusz Bąk, który zasugerował Dyrektorowi Rafałowi 

Kosińskiemu dołączanie mapek do projektów uchwał dotyczących podobnych kwestii. Ponadto 

poprosił o więcej szczegółowych informacji w omawianym temacie.  

Dyrektor Rafał Kosiński przedstawił przedmiotową mapkę. Przypomniał również, że  działkę 

o której mowa województwo świętokrzyskie otrzymało z dobrodziejstwem inwentarza jak 

powstało województwo samorządowe i przejęło drogi, więc była to działka przejęta przez skarb 

państwa jeszcze w latach 80. pod budowę mostu. Jednakże zrezygnowano z tego zamiaru. 

Droga została wybudowana w inny sposób, a działka została wydzielona przez Świętokrzyski 

Zarząd Dróg Wojewódzkich w Kielcach, jako zbędna pod drogę.  

Wiceprzewodniczący Komisji Arkadiusz Bąk zapytał, czy Świętokrzyski Zarząd Dróg 

Wojewódzkich w Kielcach rozważał zagospodarowanie tej działki w inny sposób. 

Radny Grzegorz Świercz zwrócił się z zapytaniem, dlaczego właściciel tego terenu nie 

wystąpi o inną podstawę prawną do jego zwrotu, tylko województwo musi dokonać sprzedaży.   
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Pan Jerzy Wrona, Dyrektor Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach 

zwrócił uwagę, że aktualnie działka nie jest zaliczona do pasa dróg wojewódzkich, w związku 

z czym jest poza kompetencjami ŚZDW w Kielcach. 

Pan Szymon Czerwiec, Naczelnik Wydziału Nieruchomości ŚZDW w Kielcach 

poinformował, że byłymi właścicielami było starsze, już zapewne nieżyjące małżeństwo, przez 

co  nie było możliwości skorzystania z przepisu o zwrocie wywłaszczonej nieruchomości. Jest 

to również nieruchomość, która nie ma możliwości funkcjonowania jako działka samodzielna, 

ponieważ różnica pomiędzy pasem drogi wojewódzkiej a tą nieruchomością ma 2-3 m, więc 

jedynym racjonalnym rozwiązaniem jest zbycie tej nieruchomości.  

Przewodnicząca Komisji Magdalena Zieleń dopytała, czy wiadomo jest jak obecnie działka 

ta jest użytkowana. 

Pan Szymon Czerwiec, Naczelnik Wydziału Nieruchomości ŚZDW w Kielcach wskazał, 

że może być tak, że częściowo ta nieruchomość jest w jakikolwiek sposób użytkowana 

bezumownie jako parking, jednakże po to był dokonywany podział tej nieruchomości,  

by w jasny i konkretny sposób określić faktyczny obszar tej działki.  

Wiceprzewodniczący Komisji Arkadiusz Bąk spytał, czy były rozważane inne możliwości 

wykorzystania tejże działki. Ponadto wraz z radnym Grzegorzem Świerczem zwrócił uwagę 

na rozbieżność uzyskanych informacji na temat przedmiotowego gruntu, w związku z czym 

zaproponował, by wynikłe w czasie dyskusji różnice zostały wyjaśnione. 

Dyrektor Rafał Kosiński dokonał podsumowania przedstawionych w powyższej dyskusji 

informacji.  

Komisja Budżetu i Finansów 5 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” i 2 głosami „wstrzymującymi 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż,  

w drodze przetargu, nieruchomości stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, 

położonej w gminie Bałtów, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie Bałtów, 

jako działka nr 858/5 o pow. 0,0212 ha (Opinia Nr 264/22 stanowi załącznik nr 11  

do protokołu). 

 

Radny Janusz Koza ustnie oddał głos „wstrzymuję się”.  

Imienny wykaz powyższego głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Ad 7.  

Pan Rafał Kosiński, Dyrektor Departamentu Nieruchomości, Geodezji i Planowania 

przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Województwa 

Świętokrzyskiego, w drodze umów sprzedaży, nieruchomości położonych w gminie Zagnańsk, 

w obrębach Gruszka i Zachełmie. 

Głosów w dyskusji nie było. 

Komisja Budżetu i Finansów 6 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Województwa 

Świętokrzyskiego, w drodze umów sprzedaży, nieruchomości położonych w gminie Zagnańsk, 

w obrębach Gruszka i Zachełmie (Opinia Nr 265/22 stanowi załącznik nr 13 do protokołu). 

Imienny wykaz powyższego głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Ad 8.  

Pani Anna Grzela, Dyrektor Departamentu Infrastruktury, Transportu i Komunikacji 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego w transporcie drogowym w roku 2023. 

Głosów w dyskusji nie było. 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego w transporcie drogowym w roku 2023 (Opinia Nr 266/22 stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu). 

Imienny wykaz powyższego głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Ad 9. 

W punkcie „Sprawy różne” głosów nie było. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

                                                                                                      Przewodnicząca Komisji 

 

                                                                                                           Magdalena Zieleń 

Protokół sporządziła: 

 

Justyna Kobiec - Pronobis    


